
	
 
 
                  

																																																																																																																										December	aftenstemning		på	H.	C.	Ørstedsvej	
Nyhedsbrev	A/B	HCØ	december	2019	
	
Fibernet.	Arbejdet	med	fibernettet	går	planmæssigt.	El-Frederiksberg	har	nu	næsten	
færdiggjort	kabelføringen.	Frederiksberg	El	hænger	opslag	op	i	opgangene,	så	I	ved,	hvornår	
de	kommer	for	at	lægge	fibernettet	indenfor	i	jeres	lejlighed.	Det	kan	dog	røbes,	at	det	sker	i	
dagene	16.	og	17.	december	2019.	Leveringen	af	fiberen	og	aktiveringen	sker	først	i	det	nye	
år,	da	der	er	ventetid	på	ca.	8	uger	på	leveringen.	
	
Ionbytteanlægget	er	nu	installeret	og	sat	i	brug.	Installationen	sidder	i	vandmålerskabet	i	
beboerrummet.	Vi	håber	I	på	sigt	vil	kunne	mærke	at	til-kalkningen	i	vandhaner,	elkedler,	
vaskemaskiner,	opvaskemaskiner		etc.	bliver	mindre.	Ionbytteanlægget	fjerner	ikke	kalken,	
men	forhindrer	at	kalken	krystalliserer.		
	
Cykeloprydningen	har	båret	frugt.	Der	er	skabt	luft	og	plads	til	at	parkere	uden	trængsel	i	
cykelskuret.	De	fjernede	cykler	står	i	kulkælderen.	
	
Efterårsarbejdsdagen:	Mange	mødte	op	til	den	19.okt.	2019.	Vi	nåede	ikke	hele	opgavelisten,	
men	rigtig	meget	fik	vi	fra	hånden.	Og	det	var	en	hyggelig	dag	og	nåede	flg.:	
Kl.	14:	Vi	drikker	kaffe	/te	og	spiser	et	stykke	kage	og	fordeler	os	på	opgaverne:		

- Havemøblerne	vaskes	med	sæbespåne	vand	og	stilles	i	beboerrummet		
- Havegrillen	rengøres	og	stilles	i	siderummet	til	beboerrummet		
- Parasol	nedtages	og	stilles	i	siderummet	til	beboerrummet		
- rengøring		og	maling	af	stakit	mod	Hermesgrunden		
- Nedklipning	af	efeu	ved	lille	skur		
- Evt.	Nedklipning	af	overhængende	grene	fra	Hermes		
- Rengøring	af	flisestykket		

Og	selvfølgelig	en	særdeles	dejlig	fællesspisning	efterfølgende	i	beboerlokalet.	
	
Tørrelofterne	.	Der	er	frisket	lidt	op	på	tørreloftet	i	opgang	13.	Alle	beboere	er	velkomne	til	
at	bruge		denne	mulighed.	Trods	nærmest	udetemperaturer	tørrer	tøjet	på	et	par	døgn.	
 

                              
	
	



	
	
Juletræstændingen	med	Ørnen	i	vores	fælles	gård	startede	traditionen	tro	med	regn,	så	vi	
gik		i	vores	beboerrum	og	fornøjede	os	med	gløgg,	æbleskiver	og	andre	lækkerier	bl.a.		
godteposer	til	børnene	og	en	hyggelig	snak	gård	og	gård	imellem.	Vi	var	ca	25	fifty	fifty	fra	
Ørnen	og	A/B	HCØ.			
Én	pap-container	mindre.	Vi	har	sløjfet	Henry	Andersens	Pap-container,	da	kommunen	nu	
afhenter	de	to	kommunale	papcontainere	hver	uge.	Vi	håber,	I	fortsat	vil	være	omhyggelige	
med	at	skære	store	og	uhåndterlige	papkasser	op,	så	de	ikke	spærrer	for	påfyldning.	
	
Adgang	til	siderummet	til	beboerrummet	vil	fremover	være	forbeholdt	bestyrelsen.	Der	vil	i	
nærmeste	fremtid	blive	opstillet	et	skab	i	beboerrummet	til		støvsuger	og	andre	
rengøringsartikler	fx	kost,	gulvspand	etc.	så	brugere	af	beboerrummet	fortsat	kan	gøre	lokalet	
rent	efter	brug.		
	
Altanprojekt	i	Ørnen	er	påbegyndt.	Arbejdet	vil	foregå	hverdage	mellem	kl.	7.00	og	17.30.	
Lidt	støj	vil	der	nok	forekomme,	men	umiddelbart	vil		Ørnens	altanprojekt		ingen	betydning	
have	for	os	i	A/B	HCØ.	De	regner	med,	at	arbejdet	afsluttes	midt	i	marts	/	april	2020.	
	
Vi	minder	lige	om,	at	datoen	for	Generalforsamlingen	2020	er	fastlagt	til	torsdag	den	2.	
april	2020.	
	
Fælles	spisedag	i	januar?????		Sæt	X	ved	fredag	den	31.	januar.	Nogle	beboere	inviterer	jer	
alle	i	foreningen	til	fællesspisning	i	beboerrummet.	Opslag	følger	senere.	Vi	kan	allerede	nu	
afsløre,	at	I	bliver	fri	for	selv	at	lave	mad	den	dag.	
	
Ønsker	til	julemanden:	
En	kommunal	grøn	bænk,	hvor	man	kan	hvile	sine	trætte	ben	og	måske	få	en	uforpligtende		
snak	med	naboen.	
 

	
	
Bestyrelsens	næste	møde	torsdag	den	9.	januar	2020	.	Forslag	og	ideer	til	bestyrelsesmødet	
bedes	sendt	til	bestyrelsesmailen:		hcobestyrelse@gmail.com		
	
																										GLÆDELIG	JUL	OG	GODT	NYTÅR	

ønskes	I	alle		
Bestyrelsen	i	A/B	HCØ	


